

DATE : May 6, 2024

Ref : SNM/OC/105/24

الكويت في : 06 مايو 2024

المرجع : SNM/OC/105/24

To : Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت . المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال . المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject : Board of Directors Meeting Result of
Sanam Real Estate Company (K.P.S.C.).**

**الموضوع : نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة
سنام العقارية (ش.م.ك.ع).**

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information regarding Board of Directors meeting result held in 06/05/2024 .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .
مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن نتائج إجتماع مجلس إدارة الشركة المنعقد بتاريخ 2024/05/06 .

Best Regards ,,,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،



د. سليمان طارق العبدالجادر

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al-Abduljader

Vice Chairman & CEO



Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية	
Date:	May 6, 2024	التاريخ:	
Listed Company Name:	Sanam Real Estate Company K.P.S.C	اسم الشركة المدرجة:	
Material Information:	The Board of Directors of Sanam Real Estate Company met today, Monday 06/05/2024 at 01:00 pm, and the results of the meeting were as follows: <ul style="list-style-type: none"> - Acquisition of a 100% stake in an industrial company for 1,050,000 KD (via the subsidiary company Sanam Innovation Holding W.L.L.). - Establishment of a medical joint-stock closed company with a capital of 1,000,000 KD. 	شركة سنام العقارية ش.م.ك.ع المعلومات الجوهرية : نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة سنام العقارية قد اجتمع اليوم الاثنين الموافق 2024/05/06 في تمام الساعة 1:00 ظهراً ، وكانت نتائج الإجتماع على النحو التالي : - الاستحواذ على نسبة 100% من شركة صناعية مقابل 1,050,000 د.ك (عن طريق الشركة التابعة سنام أنوفيشن القابضة ذ.م.م). - تأسيس شركة مساهمة مغلقة طبية برأس مال 1,000,000 د.ك .	
Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:	<ul style="list-style-type: none"> - Decrease in cash and cash equivalents by the value of the investment mentioned above. - An increase in investments within the consolidated financial statements of the subsidiary company (Sanam Innovation Holding Company)." <p>The financial impact outlined above is expected to be reflected in the second and third quarter of the current fiscal year in the consolidated financial statements of the company, depending on the completion of the necessary procedures by the official authorities.</p>	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة: - انخفاض النقد والتقيد المعادل بقيمة الاستثمار أعلاه. - زيادة الاستثمارات ضمن البيانات المالية المجمعة للشركة التابعة (شركة سنام انوفيشن القابضة). من المتوقع أن يظهر الأثر المالي بداية من الربع الثاني والثالث من السنة المالية الحالية بالبيانات المالية المجمعة للشركة ، ويتوقف ذلك على الإنتهاء من الإجراءات اللازمة لدى الجهات الرسمية .	

7/18

8/